
Farum 21. oktober 2022 

 

Hej ko-passere. 

Så er Knud og Malte blevet flyttet på vinterfold. 

De bor nu på marken mellem Søndersø og Præstesøen i Værløse.  

Så er de tæt på Hjortøgård, hvor resten af kommunens dyr bliver passet, og hvor der er vinterstalde 

mm. 

Vores tilsyn er slut for i år. 

Jeg håber, I har nydt og haft fornøjelse af at komme på engen ved Skovvænget og se til dyrene og 

måske få en lille snak med dem. 

 

Der har ikke været større problemer i løbet af de 5 måneder, vi har passet køerne. 

Der har været lidt bøvl med strømmen på elhegnet, men efter service på solpanelet virker strømmen 

fint igen. 

Der var også nogle store grene, der faldt ned på hegnet, men det ordnede Bjørn. 

Det var desværre ikke alle, der huskede at sende en sms til den næste passer på listen. Det ville have 

været rart, at man lige fik en besked og melding, når vagterne skiftede. 

 

Jeg sætter en besked op på lågen ind til engen, hvor jeg kort fortæller, at køerne er flyttet på 

vinterophold ved Hjortøgård i Værløse. 

 

Vi ses til generalforsamlingen til næste år. 

 

Tak for i år. 

Venlige hilsener  

Susanne Lund-Larsen, formand for Furesø Græsserlaug. 

 


